
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 8. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 213
Er ministeren enig i, at den øvre del af 6 GHz-frekvensbåndet – akkurat som det er sket 
med den nedre del af båndet – skal afsættes til wi-fi, som en række andre lande allerede 
har gjort, og hvor der derfor vil blive produceret udstyr, der kan bruge båndet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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